
 
 

                                                               Z Á P I S N I C A 

 

                       zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva, ktoré sa konalo dňa  17.3.2021 

                                                v zasadačke Obecného úradu v Lechnici.   

Začiatok zastupiteľstva o 16:00 hod. 

Prítomní: podľa priloženej prezenčnej listiny 

 

Program zasadnutia: 1. Otvorenie zasadnutia. 

                  2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

                      3. Schválenie návrhu programu zasadnutia. 

   4. Prerokovanie žiadosti o odpredaj pozemkov – p. Stajančová 

   5. Prerokovanie žiadosti o odpredaj pozemkov – rod. Navalanyová 

6. Informácia o priebehu vyhotovenia ÚPNO Lechnica 

7. Infoblok 

              8. Diskusia 

                           9. Uznesenie 

                          10. Záver 

                  

1.Zasadnutie otvoril starosta obce, ktorý privítal prítomných poslancov. Skonštatoval, že p. Renáta 

Nedoroščíková sa ospravedlnila, p. Anna Glejdurová príde s malým oneskorením a vzhľadom na prítomnosť 

troch  poslancov je zastupiteľstvo uznášaniaschopné. 

 

2. Za zapisovateľa zápisnice bol určený p. Jozef Musala, za overovateľov p. Juraj Grivalský a  

p. František Danielčak. 

 

3. Schválenie programu zasadnutia.  
Starosta obce prečítal návrh programu zasadnutia. Keďže nikto z prítomných poslancov nemal žiadny návrh na 

doplnenie, starosta dal o uznesení hlasovať. 

 

Návrh uznesenia č.1/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje Návrh programu zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. 

 

HLASOVANIE:  ZA :  3    p. Danielčak   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný    

 

 

4. Prerokovanie žiadosti o odpredaj pozemkov p. Stajančová 

Starosta uviedol, že v minulom roku p. Stajančovej nebol schválený odpredaj pozemku, nakoľko šlo o vodný tok. 

Po dohode zastupiteľstva som oslovil p. Stajančovú, aby zabezpečila geometrický plán, ktorým budú odčlenené 

parcely, ktoré sa následným konaním na Okresnom Úrade Odbore starotlivosti o životné prostredie posudzovali, 

či sa jedná o vodný tok. Po skončení konania boli tieto novovzniknuté parcely zapísané do katastra nehnuteľností 

na príslušnom odbore Okresného úradu. Pani Stajančová tak opätovne podala žiadosť o odkúpenie parciel. Zámer 

odpredaja s cenou 30€/m2, ktorú sme navrhli som to zverejnil na úradnej tabuli. 

 

p. Navalaný: Keď sú predmetné pozemky pre obec nevyužiteľné nie je dôvod ich držať. 

p. Danielčak: K uvedeným pozemkom nemáme ani prístup. Z jednej strany je veľký breh a potok a z druhej 

strany sú súkromné pozemky. 

starosta: Súhlasím s p. Danielčakom – naviac napriek tomu, že ich nevyužijeme tak ako býva zvykom po celej 

obci tieto pozemky budú užívať aj keby tam mala rásť len tráva – podobne ako p. Skokan na Smerdžonke. Je teda 

výhodnejšie keď za nich dostaneme nejaké finančné prostriedky, ktorými si de facto znížime náklad na obstaranie 

pozemkov, ktoré sme kúpili do vlastníctva obce.  

p. Grivalský – Nevyužiteľné pozemky zhodnotíme na peniaze a tie sme použili na výhodnejší pozemok, ktorý 

nám poslúži ďaleko viac ako tie pri potoku. 

Nikto z prítomných nemal k uvedenému žiadne ďalšie pripomienky a tak starosta predniesol návrh uznesenia. 

 

Návrh uzensenia č. 2/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje odpredaj pozemkov KNC parc. č. 228/3 trvalý 

trávny porast o výmere 56 m2 a parc.č. 5063/7 orná pôda o výmere 94 m2, ktoré sú zapísané na LV 945 v k.ú. 

Lechnica kupujúcej Silvii Stajančovej bytom Vansovej 6528/1, 080 01 Prešov, v cene 30 €/m2 (slovom tridsať 



eur za meter štvorcový) z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 

Zdôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa: Osobitný zreteľ je zdôvodnený skutočnosťou, že predmetné 

parcely sú pre obec nevyužiteľné a kupujúca má zámer na nich realizovať protipovodňovú ochranu svojich 

pozemkov. 

 
HLASOVANIE:  ZA :  3    p. Danielčak   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 0 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Navalaný  

 

O 16:18 hod. sa zasadnutie dostavila poslankyňa Anna Glejdurová 
 

5. Prerokovanie žiadosti o odkúpenie časti pozemkov p. Ján Navalaný st., p. Ján Navalaný ml., p. Katarína 

Navalanyová 

Starosta uviedol, že v  minulom roku sme tento predaj schválili, avšak len žiadateľovi p. Jánovi Navalanému st. 

Doteraz  však nebola s p. Navalaným podpísaná zmluva, keďže p. Navalaný rokoval ešte s JEDNOTA Poprad, 

kde má obdobný problém s plotom ako v našom prípade. Teraz sme však zistili, že na parcele, ku ktorej sa má 

predmetná časť obecných pozemkov pričleniť je vlastníkov viacero a teda všetci musia byť žiadateľmi. Oslovil 

som teda rod. p. Navalaného, aby dali novú spoločnú žiadosť o odpredaj pozemkov. 

Návrhy, pripomienky, doplnky: 

p. Danielčak – Keďže sme tento predaj pred rokom schválili nemá výhrady k odpredaju pozemku. 

p. Grivalský – Nemá výhrady k odpredaju pozemku. 

 

Návrh na uznesenie č. 3/2021: Obecné zastupiteľstvo schvaľuje predaj časti z parcely KNC parc. č. 91/1 – 

záhrady vo výmere 888 m2 ide o predaj 17 m2 na geometrickom pláne diel 4 a 5,  a časti z parc. KNC parc. 

č.  91/3 záhrady vo výmere 17 m2 ide o predaj 15 m2 na geometrickom pláne diel 6, ktoré sú zapísané na 

LV 1 v k.ú. Lechnica, na základe geometrického plánu č. 9/2020 vypracovaného Ing. Furcoňom zo dňa 

30.3.2020, za cenu 20 € za 1 m2 (slovom dvadsať eur za meter štvorcový) pre kupujúcich Jána Navalaného 

st., bytom Lechnica 29, 059 06 v podiele 2/4, Jána Navalaného ml., bytom Lechnica 29, 059 06 v podiele 1/4  

a pre Katarínu Navalanyovú, bytom Lechnica 29, 059 06  v podiele 1/4  z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa. 

Zdôvodnenie dôvodu hodného osobitného zreteľa: Osobitný zreteľ je zdôvodnený skutočnosťou, že 

predmetné časti pozemkov sú zastavané stavbami vo vlastníctve žiadateľov. Časti týchto pozemkov sú 

vzhľadom k malej výmere pre obec nevyužiteľné.   
 

HLASOVANIE:  ZA :  3    p. Danielčak   PROTI: 0  ZDRŽAL SA: 1   p. Navalaný 

                                            p. Grivalský 

                                            p. Glejdurová  

 

 

6. Informácia o priebehu vyhotovenia ÚPNO – Lechnica 

Starosta predstavil grafickú časť ÚPNO Lechnica a skonštatoval, že na základe pripomienok boli niektoré aktivity 

vypustené z ÚPNO Lechnica – šlo predovšetkým o aktivity v rámci rozvoja turizmu. Oboznámil poslancov 

predovšetkým s lokalitami, ktoré boli zahrnuté do výstavby a ostatnými náležitosťami súvisiacimi s týmito 

lokalitami. 

Ďalej skonštatoval, že požiadal spracovateľa ÚPNO Lechnica, aby upravil grafickú časť – konkrétne pri 

občianskej vybavenosti. Starosta taktiež oboznámil poslancov s pripomienkami v záväznej časti. 

Starosta následne oboznámil poslancov s krokmi ktoré bude obec Lechnica absolvovať v súvislosti so schválením 

ÚPNO: 

- preskúmanie procesu, dokumentácie a obsahu OU OVaBP – následne bude vydané stanovisko  

- schvaľovanie dokumentácie ÚPN-O v zastupiteľstve prijatím uznesenia 

- VZN bude prerokovaná a schválená záväzná časť, ktorá musí byť v zmysle stavebného zákona zverejnená 30 

dní – nie ako štandardné VZN, ktoré je zverejnené 15 dní. 

- Registračný list musí byť zaslaný na MINDOP do 19. júla 

p. Navalaný – V lokalite Smerdžonka chcem možnosť zastavania 0,4 a aby boli budovy min. 3 NP + P 

starosta – po konzultácii s architektmi nie je vhodné zvyšovať návrh z 2NP + P – veď dom zdravia 1 v súčasných 

kúpeľoch má 2 nadzemné podlažia a podkrovie. Čo sa týka zastavanosti požiadal som spracovateľov ÚPNO, aby 

zvýšili zastavanosť v kúpeľnej zóne na koeficient 0,2 tak ako je stanovený koeficient v ostatnej plánovanej 

zástavbe. Zvyšovať koeficient na 0,4 nie je vhodné, z dôvodu zahusťovania priestorov. Taktiež je potrebné 

uviesť, že v danom koeficiente nie sú zahrnuté plochy zastavané prístupovými chodníkmi a pod. 

 

 



Návrh uznesenia č. 4/2021: Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o priebehu vyhotovenia 

ÚPNO – Lechnica. 

 

 

HLASOVANIE:  ZA:   4 p. Danielčak  PROTI:  0 ZDRŽAL SA: 0 

                                        p. Grivalský 

                                        p. Navalaný 

    p. Glejdurová     

 

7. Infoblok 

Starosta podal poslancom obecného zastupiteľstva informácie o stave financií, o COVID-ovej situácii a testovaní, 

o komunálnom odpade, o prebiehajúcich a podaných projektoch a aktivitách, o pripravovaných aktivitách 

v súvislosti s prípravou nového programového obdobia, o DSS 

 

8. Diskusia 

p. Navalaný – Bolo by možné vysypať cestičku smerom za cintorín? 

starosta – cestičku môžeme vysypať posypovým materiálom, ktorý sme získali po zime z ciest. 

 

9. Uznesenie 

Uznesenie je prílohou každého prerokovaného bodu. 

 

10. Záver 

Starosta poďakoval prítomným za účasť a skonštatoval, že ďalšie zastupiteľstvo bude s prihliadnutím na 

schvaľovanie ÚPNO Lechnica pravdepodobne v priebehu júna. 

 

Zastupiteľstvo ukončené o 17:10 hod. 

 

 

Zapisovateľ:   Jozef Musala 

 

 

Overovatelia:  Juraj Grivalský   

 

  František Danielčak                                     


